
P R O T O K O Ł   Nr III / 2006 
 

obrad III sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 
odbytej w dniu 28 grudnia 2006 roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2 %).  
 
Nieobecny usprawiedliwiony: 
1. Grzegorz Więcek 
 
W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 
 

Porządek obrad 
1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
2. Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej 
3. Wybór sekretarza obrad III sesji Rady Miejskiej  
4. Przyjęcie protokołu z obrad II sesji Rady Miejskiej   
5. Podjęcie uchwały w sprawie: 
    a) obsadzenia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 1 

      b) obsadzenia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 3 
  6. Złożenie ślubowania przez radnych 
  7. Interpelacje i zapytania radnych 
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
  9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na rok 2006 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
11. Sprawy różne i informacje 
12. Zakończenie 
  
Do punktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady III sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   

 
Do punktu 2-go Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  
                          
Do punktu 3-go Wybór Sekretarza obrad III sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radnego Marek Czwordon.  
                         Radny Marek Czwordon wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) wybrała radnego Marka  
                         Czwordona sekretarzem obrad III sesji Rady Miejskiej.  
 
 
 
 
 

 



Do punktu 4-go Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Andrzej Cudniewicz – sekretarz obrad II sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji bez  
                         odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
 
                         Ponadto protokół był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (18 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do punktu 5-go Podjęcie uchwały w sprawie: 
                       a) obsadzenia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 1 

                              Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  
                              projekt uchwa ły. 
                              Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwała Nr III/16/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         b) obsadzenia mandatu radnego w okręgu wyborczym nr 3 
                              Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  
                              projekt uchwa ły. 
                              Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                              Uchwała Nr III/17/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go Złożenie ślubowania przez radnych 
                         Wszyscy powstali radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady  
                         Miejskiej odczyta ł rotę ślubowania. 
                         Radni: Miros ława Modrzyńska powiedziała „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 
                          i Jan Papiernik powiedzia ł :ślubuję”. 
 
Do punktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych` 
                         Radny Andrzej Manikowski wnosi o:  

                   - ograniczenie prędkości na ul. Leśnej na wysokości przedszkola Sióstr                 
                     Nazaretanek od ul . Klasztornej do ul. Grzybowej,  

                         - budowę ścieżki rowerowej od ul. Grabowskiej w kierunku rezerwatu jod ły.  
                         Radny Marek Czwordon zapytuje:  
                         - czy zasadne jest przenoszenie pogotowia ratunkowego do nowego obiektu, 
                         -czy karetki należące do ZZOZ zostały przekazane pogotowiu ratunkowemu                        

                   - czy osoby winne doprowadzenia do powtórzenia wyborów do Rady    
                     Powiatu poniosły konsekwencje, 
                   - dlaczego firma Daszczyk nie odtworzyła drogi  przedłużenie ul. Kaliskiej  
                     do ul. Armii Krajowej zgodnie z ustaleniami Rady Miejskiej. Teren jest  
                     nieprzejezdny – odcięta jest droga ewakuacyjna, 
                   - w jakim celu wykonywane są tzw „chodniki – widma” o niewielkiej  
                     szerokości, na których ustawiane są słupy oraz znaki drogowe i którymi nikt  
                     nie chodzi, np. na ul. Sportowej – lewa strona do ul. Łąkowej oraz ul.  
                     H.Sawickiej,  

                         - czy budowa chodników regulowana jest w przemyślany sposób. Przykła- 
                           dem jest wybudowanie deptaku pieszo-rowerowego  na ul. Żeromskiego  

 



                           w kierunku Potaśni a jego brak na odcinku  od ul Sk ładowej do ul. Żerom- 
                           skiego (odcinek ten mógłby być pokryty masą asfaltową), 

                   - czy są przepisy dotyczące ustawiania  znaków drogowych, słupów               
                     sygnalizacji świetlnej na chodnikach np. skrzyżowanie przy kino teatrze, 
                   - czy wszystkie samochody wjeżdżające na wysypisko śmieci są ważone. 

                         Dalej wnosi o: 
                         - wykonanie przejścia dla pieszych na ul. Piastowskiej w kierunku Polo  

                     - Marketu, 
                   - innych przejść dla pieszych: 
                     - przez drogę nr 11 w obrębie Al.Wolności – sygnalizację świetlną, 

                           - przez ul. Armii Krajowej w kierunku alejki klasztornej. 
                         Radny Henryk Mackanić zapytuje czy Rada Miejska będzie zajmować  
                         stanowisko w sprawie remontu i modernizacji drogi krajowej nr 11. 
                         Proponuje zajęcie się tym tematem. 
 
Do punktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów  
                         Andrzej Malachiński – sołtys wsi Szklarka Myśln. złożył radnym gratulacje 
                         z okazji wyboru do Rady Miejskiej.  
                         Zwróci ł się z prośbą do Rady Miejskiej o remont dróg na terenie so łectwa  
                         Szklarka Myśln. Podkreślając, że na terenie tego sołectwa nie ma ani 1 km       
                         drogi asfaltowej. 
 
Do punktu 9-go Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy 
                         na rok 2006 
                         Józef Bukiewicz – Skarbnik Miasta i Gminy przedstawi ł projekt uchwały  
                         w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2006 roku.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr III/18/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30-minutową przerwę w obradach  
                         (godzina 1040 – 1110).                   
 
Do punktu 10-go Odpowiedzi na interepelacje i zapytania  
                           StanisławWabnic – Burmistrz wyjaśnił: 

                     - zwrócimy jest do zarządcy ul. Leśnej o ustawieniu znaku ograniczenia  
                       prędkości,                            

                           - do rezerwatu jodły można dojechać szlakiem żółtym, 
                     - rozważana jest budowa chodnika, ścieżki pieszo-rowerowej na ul.  
                        Grabowskiej ale z zarządcą drogi, 

                           - są przepisy ustawianie znaków drogowych i s łupów na chodnikach, 
                           - na ul. Sportowej i H.Sawickiej są opaski a nie chodniki 
                           - w sprawie ważenia samochodów będzie odpowiedź na piśmie. 
                           Lech Janicki – Starostwa Ostrzeszowski: 

                     - starostwo posiada 260 km dróg powiatowych w tym 50 km dróg  
                       gruntowych,  
                     - w sprawie przejścia przez ul. Piastowską należy skierować wniosek  
                       do Komisji Powiatowej,   
                     - wyborów powiatowych nie będę komentował, 
                     - w sprawie pogotowia ratunkowego kompetentny jest dyrektor ZZOZ,  
                       służba zdrowia to temat rzeka. 

 



 
Do punktu 11-go Sprawy różne i informacje 
                          Włodzimierz Piekarczyk – Sekretarz przedstawił projekt stanowiska  
                          Rady Miejskiej Ostrzeszów w sprawie drogi krajowej nr 11.  
                          Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła przedstawione             
                          stanowisko. 
 
                          Stanowisko stanowi za łącznik do protokołu. 
                          Radny Adam Zawada apelowa ł do radnych aby niektóre sprawy za łatwiali  
                          bezpośrednio w wydziałach Urzędu Miasta i Gminy a nie zgłaszali na sesji  
                          Rady co usprawni pracę Rady Miejskiej.    
                          Postulował o wyposażenie Biura Rady Miejskiej w aparat cyfrowy na  
                          potrzeby radnych. 
                          Radny Henryk Kajser wniós ł o wyposażenie sali sesyjnej w mapę gminy 
                           z zaznaczeniem zarządców dróg oraz działek będących własnością gminy. 
                           Ponadto proponuje urządzenie wycieczki po gminie dla wszystkich  
                           radnych, aby zapoznać się z terenem działania Rady Miejskiej. 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Przestrze- 
                           gania Prawa zaprosił radnych na wspólne posiedzenie sta łych Komisji  
                           Rady Miejskiej w dniu 4 stycznia 2007 roku (czwartek) godzina 10,00  
                           w sali nr 17 Urzędu Miasta i Gminy w sprawie zapoznania się z projektem 
                           budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2007 roku (rozpoczęcie prac nad  
                           projektem budżetu). 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
                           że kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 25 stycznia lub 1 lute-  
                           go 2007 roku godzina 10,00.  
 
Do punktu 12-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady II sesji 
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 3 uchwały. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1200. 
 
                           Po zakończeniu sesji radny i uczestniczący w obradach składali sobie  
                           życzenia noworoczne i łamali się opłatkiem. 
 
 

                        Sekretarz  
         obrad III sesji Rady Miejskiej  
 
                 Marek Czwordon 

 
 

 


